

Title (en)

Portable package made from foldable material.

Title (de)

Trageverpackung aus Faltmaterial.

Title (fr)

Emballage portatif en matériau pliable.

Publication

EP 0179388 A2 19860430 (DE)

Application

EP 85113074 A 19851015

Priority

DE 8430453 U 19841017

Abstract (en)

The portable package is made of a single-piece blank made of foldable material and has an essentially cuboid lower box construction which is open at the top for the insertion and removal of articles, in particular bottles, and which is extended at the top to form a carrying construction which has a carrying web (17, 21, 22) which extends essentially centrally between the longitudinal side walls (2) and parallel to the latter and which has a grip opening (14, 15) approximately in its centre. Covering areas (19) are attached at right angles on free edges (6) of extension areas (20), which covering areas are integrally connected to the portion situated there of their longitudinal side walls (2) and extend the latter upwards. Further covering areas (18), which are connected in each case to the carrying web (17, 21, 22), are attached at right angles on the free edges of the covering areas (19) in each case. <IMAGE>

Abstract (de)

Trageverpackung aus einem einstückigen Zuschnitt aus Faltmaterial mit einer im wesentlichen quaderförmigen unteren Kastenkonstruktion, die zum Einsetzen und Entnehmen von Artikeln, insbesondere Flaschen, nach oben offen ist und die nach oben zu einer Tragkonstruktion verlängert ist, die einen Tragsteg (17, 21, 22) aufweist, der im wesentlichen mittig zwischen den Längs-Seitenwänden (2) und parallel zu diesen verläuft und der etwa in seiner Mitte eine Grifföffnung (14, 15) hat, wobei an freie Kanten (6) von Verlängerungsfeldern (20) Umhüllungsfelder (19) rechtwinklig angelenkt sind, die mit dem dort befindlichen Abschnitt ihrer Längs-Seitenwände (2) einstückig verbunden sind und diese nach oben verlängern und an die freien Kanten der Umhüllungsfelder (19) jeweils weitere Umhüllungsfelder (18) rechtwinklig angelenkt sind, die jeweils mit dem Tragsteg (17, 21, 22) verbunden sind.

IPC 1-7

B65D 71/00

IPC 8 full level

B65D 5/4805 (2006.01); **B65D 71/58** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/4808 (2013.01); **B65D 71/0022** (2013.01); **B65D 2571/00141** (2013.01); **B65D 2571/00388** (2013.01); **B65D 2571/00487** (2013.01);
B65D 2571/0066 (2013.01); **B65D 2571/00728** (2013.01); **B65D 2571/00783** (2013.01); **B65D 2571/00814** (2013.01)

Cited by

US6131729A

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0179388 A2 19860430; EP 0179388 A3 19870422; DE 8430453 U1 19841129

DOCDB simple family (application)

EP 85113074 A 19851015; DE 8430453 U 19841017